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                 ROMÂNIA 

JUDEŢUL SUCEAVA 

  ORAŞUL SIRET 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi, 25.08.2022 

 

cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Siret 

 

 

 

     La şedinţă participă un număr de 13 consilieri din 15 consilieri convocaţi. 

     Lipsesc motivat domnii consilieri locali: Sauciuc Dan-Vasile și Tablan Anca-Marinela.  

 La şedinţă participă domnul primar al orașului Popoiu Adrian.  

     Domnul secretar general al orașului Adrian-Victor Ioniță se află în concediu de odihnă, fiind înlocuit 

de doamna Ștreangă Rodica – șef  Serviciu Administrație Publică Locală.  

     Sunt prezenți șefii de servicii din cadrul aparatului de specialitate al primarului orașului Siret, din 

subordinea Consilului Local al orașului Siret și alți invitați: doamna Ștreangă Rodica – șef  Serviciu 

Administrație Publică Locală, domnul Cătălin-Teodor Cîrșmar – director executiv Direcția buget-

prognoze, impozite și taxe, domnul Ciobanu Emil-Cristian – șef Serviciu Urbanism și domnul 

Perlanovschi Paul-Cezar – director general al SC Servicii Comunale Siret SA. 

     Materialele de ședință au fost comunicate consilierilor locali, pe e-mail, începând cu data de  

17.08.2022 până la data ședinței pe comisii de specialitate, respectiv data de 25.08.2022 pentru 

completarea ordinii de zi.  

    Procedura de convocare se face conform prevederilor art. 133 alin. (1) și a art. 134 alin. (1) lit. „a” din 

O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

    Doamna Ștreangă Rodica – șef  Serviciu Administrație Publică Locală aduce la cunoștință doamnelor 

și domnilor consilieri, precum și celorlalte persoane invitate la ședința ordinară, completarea ordinii de 

zi cu trei proiecte de hotărâre, explicând motivul pentru care a trebuit completată ordinea de zi. 

     Președinte de ședință este domnul consilier local Lavric Orest.  

     Domnul consilier local Lavric Orest, preşedinte de şedinţă ales, preia conducerea lucrărilor şedinţei 

și supune spre aprobare proiectul ordinii de zi și completarea ordinii de zi. 

    Domnul preşedinte de şedinţă Lavric Orest, îl invită pe domnul primar să prezinte proiectul ordinii de 

zi și completarea ordinii de zi spre aprobare, după cum urmează: 

              

          

Proiectul ordinii de zi                            

1. Prezentarea și supunerea spre aprobare a procesului-verbal al ședinței ordinare din data de 

28.07.2022, al ședinței extraordinare din data de 08.08.2022 și al ședinței extraordinare din data de 

12.08.2022. 

                                                          Iniţiator: secretarul general al oraşului Siret, Ioniță Adrian-Victor 

2. Proiect de hotărâre nr. 104/05.08.2022 privind alegerea președintelui de ședință pentru luna 

septembrie 2022. 

                                                                                       Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 

3.  Proiect de hotărâre nr. 105/05.08.2022 pentru aprobarea apartenenţei unor bunuri imobile în 

suprafață de 108 mp și în suprafață de 750 mp  situate în str. Bucovinei, f.n., la domeniul privat al 

oraşului Siret. 

                                                                                       Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 

4. Proiect de hotărâre nr. 106/05.08.2022 pentru completarea inventarului bunurilor din domeniul 

privat al orașului Siret, însușit prin HCL nr. 86/2010, cu modificările și completările ulterioare. 

                                                                                      Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 
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5. Proiect de hotărâre nr. 107/05.08.2022 privind scoaterea la licitaţie în vederea vânzării terenului din 

domeniul privat al orașului Siret, în suprafaţă de 327 mp,  imobil identificat cadastral cu nr. 36625, situat 

în orașul Siret, str. 1 Mai, f.n. 

                                                                                       Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian 

6. Proiect de hotărâre nr. 108/05.08.2022 privind scoaterea la licitaţie în vederea vânzării terenului din 

domeniul privat al orașului Siret, în suprafaţă de 86 mp,  imobil identificat cadastral cu nr. 36786, situat 

în orașul Siret, str. 9 Mai, f.n.              

                                                                                       Iniţiator: primarul oraşului Siret Popoiu Adrian  

7. Prezentarea Adresei nr. 65504/02.08.2022 a Camerei de Conturi Suceava. 

8. Prezentarea  Adresei nr. 65926/02.08.2022 a Camerei de Conturi Suceava. 

9. Prezentarea  Adresei nr. 14268/7/10/11.08.2022 a Instituției Prefectului-Județul  Suceava.                                                                             

10. Interpelări, petiții. 

 

Completarea ordinii de zi      
1. Proiect de hotărâre nr. 114/18.08.2022 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local în 

Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale „Petru Muşat” Siret, pentru anul școlar 2022-2023. 

                                                                                 Inițiator,  Primarul orașului Siret Adrian Popoiu 

2. Proiect de hotărâre nr. 115/19.08.2022 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local în 

Consiliul de Administraţie al Colegiului Tehnic „Lațcu Vodă” Siret, pentru anul școlar 2022-2023.          

                                                                            Inițiator,  Primarul orașului Siret Adrian Popoiu       

3. Proiect de hotărâre nr. 116/25.08.2022 privind rectificarea bugetului local pe anul 2022.     

                                                                                      Inițiator,  Primarul orașului Siret Adrian Popoiu           

    Se supune spre aprobare ordinea de zi și completarea ordinii de zi ale ședinței ordinare. 

        Se aprobă cu unanimitate de voturi a consilierilor locali (11 voturi) ordinea de zi și completarea ordinii 

de zi. 

Se trece la punctul 1 al ordinii de zi:  Prezentarea și supunerea spre aprobare a procesului-verbal al 

ședinței ordinare din data de 28.07.2022, al ședinței extraordinare din data de 08.08.2022 și al ședinței 

extraordinare din data de 12.08.2022. 

 Nu au fost consemnate amendamente. 

   Se supune la vot: 

- procesul verbal al ședinței ordinare din data de 28.07.2022 și se aprobă în forma prezentată cu 

unanimitate de voturi: 11 voturi pentru 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 08.08.2022 și se aprobă în forma prezentată 

cu unanimitate de voturi: 11 voturi pentru 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 12.08.2022 și se aprobă în forma prezentată 

cu unanimitate de voturi: 11 voturi pentru 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 104/05.08.2022 privind alegerea 

președintelui de ședință pentru luna septembrie 2022.  

 Domnul consilier local Moloce Ștefan este prezent de la punctul 2 de pe ordinea de zi. 

Domnul preşedinte de şedinţă Lavric Orest, îl invită pe domnul primar să prezinte proiectul de 

hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 

    Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul de 

hotărâre. 

    Domnul preşedinte de şedinţă Lavric Orest, îi invită pe cei prezenți la discuții. 

    Nu sunt discuții sau amendamente la proiectul de hotărâre. 

Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 

Domnul Moloce Ștefan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

    Domnul Lavric Orest președintele Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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  Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 141 

din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 

Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 

Se aprobă cu unanimitate de voturi: 12 voturi pentru. 

    Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 105/05.08.2022 pentru aprobarea 

apartenenţei unor bunuri imobile în suprafață de 108 mp și în suprafață de 750 mp  situate în str. 

Bucovinei, f.n., la domeniul privat al oraşului Siret. 

     Doamna consilier local Vașnischi Maria-Alexandra este prezentă de la punctul 3 de pe ordinea 

de zi. 

Domnul preşedinte de şedinţă Lavric Orest, îl invită pe domnul primar să prezinte proiectul de 

hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 

    Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul de 

hotărâre. 

    Domnul preşedinte de şedinţă Lavric Orest, îi invită pe cei prezenți la discuții. 

    Domnul consilier local Lavric Orest întreabă dacă „str. Bucovinei” este fosta „str. Porumbeilor”. 

    Domnul primar Adrian Popoiu spune că da, una din suprafețe, este pe lângă Robert Mațner și Socaciu 

Vasile, în capătul străzii, iar cealaltă suprafață este pe lângă Haderer.  

    Nu sunt alte discuții sau amendamente la proiectul de hotărâre. 

Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 

Domnul Moloce Ștefan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

    Domnul Lavric Orest președintele Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

  Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 141 

din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 

Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 

Se aprobă cu unanimitate de voturi: 13 voturi pentru. 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. 106/05.08.2022 pentru completarea 

inventarului bunurilor din domeniul privat al orașului Siret, însușit prin HCL nr. 86/2010, cu modificările 

și completările ulterioare. 

    Domnul preşedinte de şedinţă Lavric Orest, îl invită pe domnul primar să prezinte proiectul de hotărâre 

și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 

    Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul de 

hotărâre. 

    Domnul preşedinte de şedinţă Lavric Orest, îi invită pe cei prezenți la discuții. 

    Domnul consilier local Lavric Orest spune că, înseamnă că este vorba de cele două suprafețe ce 

urmează a fi scoase la vânzare. 

    Doamna Ștreangă Rodica șef Serviciu Administrație publică locală spune că, odată cu materialele de 

ședință au fost transmise pe e-mail și rapoartele de evaluare ale celor două suprafețe ce urmează a fi 

scoase la vânzare, iar pe prima pagină și la pag. 15 din aceste rapoarte sunt fotografii cu amplasarea 

exactă a terenurilor. 

    Domnul primar Adrian Popoiu spune că este vorba de Abramiuc, pe strada 9 Mai și Popoveniuc, pe 

strada 1 Mai, spre Lopată. Sunt terenurile folosite de aceste persoane, de ani de zile. 

    Nu sunt alte discuții sau amendamente la proiectul de hotărâre. 

    Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 

    Domnul Moloce Ștefan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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    Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

    Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

    Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

    Domnul Lavric Orest președintele Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

   Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 141 

din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 

   Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 

   Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 

   Se aprobă cu unanimitate de voturi: 13 voturi pentru. 

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi Proiect de hotărâre nr. 107/05.08.2022 privind scoaterea la licitaţie 

în vederea vânzării terenului din domeniul privat al orașului Siret, în suprafaţă de 327 mp,  imobil 

identificat cadastral cu nr. 36625, situat în orașul Siret, str. 1 Mai, f.n. 

Domnul preşedinte de şedinţă Lavric Orest, îl invită pe domnul primar să prezinte proiectul de 

hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 

Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul de 

hotărâre. 

Domnul preşedinte de şedinţă Lavric Orest, îi invită pe cei prezenți la discuții. 

Domnul primar Adrian Popoiu le solicită domnilor consilieri locali prezenți, să își exprime părerea 

referitor la evaluarea prezentată alături de proiectul de hotărâre. 

Doamna Ștreangă Rodica șef Serviciu administrație publică locală spune că, în urma discuțiilor cu 

domnul secretar general Ioniță Adrian-Victor, la acest teren apartenența la domeniul privat al orașului a 

fost pe o suprafață de 413 mp, dar intabularea s-a putut face, doar pe suprafața de 327 mp, deoarece așa 

a reieșit în urma măsurătorilor cadastrale actuale. 

Nu sunt alte discuții sau amendamente la proiectul de hotărâre. 

Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 

Domnul Moloce Ștefan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

 Domnul Lavric Orest președintele Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 141 

din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 

 Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 

 Se aprobă cu unanimitate de voturi: 13 voturi pentru. 

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi  Proiect de hotărâre nr. 108/05.08.2022 privind scoaterea la 

licitaţie în vederea vânzării terenului din domeniul privat al orașului Siret, în suprafaţă de 86 mp,  imobil 

identificat cadastral cu nr. 36786, situat în orașul Siret, str. 9 Mai, f.n. 

Domnul preşedinte de şedinţă Lavric Orest, îl invită pe domnul primar să prezinte proiectul de 

hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 

Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul de 

hotărâre. 

Domnul preşedinte de şedinţă Lavric Orest, îi invită pe cei prezenți la discuții. 

Domnul primar Adrian Popoiu spune că este vorba de terenul de la Abramiuc, pe str. 9 Mai, imediat 

după pod, pe partea stângă. 

Nu sunt alte discuții sau amendamente la proiectul de hotărâre. 

Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
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Domnul Moloce Ștefan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

 Domnul Lavric Orest președintele Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 141 

din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 

  Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 

  Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 

  Se aprobă cu unanimitate de voturi: 13 voturi pentru. 

Se trece la punctul 1 al completării ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. 114/18.08.2022 privind 

desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale „Petru 

Muşat” Siret, pentru anul școlar 2022-2023. 

 Domnul preşedinte de şedinţă Lavric Orest, îl invită pe domnul primar să prezinte proiectul de 

hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 

Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul de 

hotărâre. 

Domnul preşedinte de şedinţă Lavric Orest, îi invită pe cei prezenți la discuții. 

Domnul primar Adrian Popoiu propune ca reprezentații Consiliului Local al orașului Siret, în 

Consiliul de Administrație al Şcolii Gimnaziale „Petru Muşat” Siret pentru anul școlar 2022-2023, să fie 

aceeași consilieri locali ce au fost și în anul școlar 2021-2022, respectiv domnii consilieri locali Fercalo 

Victor-Alin, Lavric Orest și Tablan Anca-Marinela. 

Grupurile politice PSD și PNL și-au exprimat acordul cu privire la propunerea domnului primar. 

Nu sunt alte discuții sau amendamente la proiectul de hotărâre. 

Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 

Domnul Moloce Ștefan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

 Domnul Lavric Orest președintele Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 141 

din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 

 Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 

     Se aprobă cu unanimitate de voturi: 13 voturi pentru. 

     Se trece la punctul 2 al completării ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. 115/19.08.2022 privind 

desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local în Consiliul de Administraţie al Colegiului Tehnic „Lațcu 

Vodă” Siret, pentru anul școlar 2022-2023. 

Domnul preşedinte de şedinţă Lavric Orest, îl invită pe domnul primar să prezinte proiectul de 

hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 

Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul de 

hotărâre. 

Domnul preşedinte de şedinţă Lavric Orest, îi invită pe cei prezenți la discuții. 

Domnul primar Adrian Popoiu propune ca reprezentații Consiliului Local al orașului Siret, în 

Consiliul de Administrație al Colegiului Tehnic „Lațcu Vodă” Siret pentru anul școlar 2022-2023, să fie 

aceeași consilieri locali ce au fost și în anul școlar 2021-2022, respectiv domnii consilieri locali Bighei 
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Robert-Constantin, Chisilenco Alexandru și Ihnatiuc Vasile. 

Grupurile politice PSD și PNL și-au exprimat acordul cu privire la propunerea domnului primar. 

Doamna consilier local Harasemiuc Elena-Liliana spune că, legat de proiectul de hotărâre nu are de 

adăugat nimic, dar  ceva se întâmplă la liceu, în condițiile în care foarte mulți copii, după examenul de 

evaluare națională se îndreaptă către alte licee, în alte localități din județ, deși este un paradox pentru că 

sunt și foarte multe exemple bune și se întâmplă și lucruri bune, dar totuși copii aleg alte licee.  

Doamna consilier local Harasemiuc Elena-Liliana mai spune că, nu își permite să intervină în 

activitatea domnilor profesori și nici nu dorește să supere pe cineva, dar rezultatele, la modul general, 

au o notă nu tocmai plăcută. 

Domnul primar propune să se facă o întâlnire între Consiliul Local și reprezentanții instituțiilor de 

învățământ din oraș pentru a se discuta, mai în detaliu, despre toate aceste aspecte. 

Domnul consilier local Fercalo Victor-Alin spune că, fiecare părinte își asumă decizia pe care o ia în 

legătură cu școala la care vrea să învețe copilul său. Procentul copiilor, care merg la facultate, de la liceul 

nostru, este de 20%. Ne ocupăm de copii, în aceeași măsură, indiferent de zona din care vin, dar trebuie 

totuși să avem în vedere și faptul că nu putem face ca un „Trabant” să devină „Ferrari”, iar cei ce aleg 

să rămână la noi, avem, dintre ei care merg la Facultatea de Medicină, Poliție, Facultatea de Economie 

etc.  

Domnul consilier local Fercalo Victor-Alin mai spune că, sunt și copii buni, care vor să facă școală și 

învață, numai cine nu dorește nu învață. Dacă părinții cred că în alte localități se face mai multă școală 

decât la Siret, atunci aleg alte licee, din Rădăuți, Suceava sau Câmpulung, recunoscute ca fiind instituții 

de învățământ foarte bune.  

Doamna consilier local Cira Ana-Mihaela spune că nu se face școală la liceul din orașul nostru. 

Doamna consilier local Harasemiuc Liliana-Elena spune că, totuși, mai sunt și performanțe, la nivelul 

instituției, dar la modul general nota este „proastă”. 

Domnul consilier local Fercalo Victor-Alin spune că, referitor la performanțe, ceva timp în urmă, la 

una dintre ședințe s-a votat un proiect de hotărâre în care era atribuită suma de 5000 lei pentru activitatea 

sportivă locală, dumnealui fiind sigurul care a votat împotrivă. A făcut acest lucru deoarece, pentru 

performanță sportivă nu ai ce face cu această sumă. (Exemplu: în localitatea Vicov a avut loc o 

minicompetiție sportivă de minifotbal, la care localitatea Marginea s-a făcut cu 60.000 lei, așadar la Siret 

ce poți face cu 5000 lei.)  

Domnul consilier Moloce Ștefan spune că, în timp, situația materială a oamenilor, s-a îmbunătățit  

foarte mult, mai ales în zonele unde mulți dintre oameni sunt plecați în străinătate, și atunci copiii nu vin 

la Siret, nu pentru că se face sau nu școală, ei vor să meargă la Suceava sau Rădăuți, pentru că „ce să 

facă ei la Siret”. Suceava și Rădăuți au alte oferte, față de Siret, asta este ideea.  

Domnul primar Adrian Popoiu spune că are dreptate și domnul consilier Moloce Ștefan, deoarece în 

acest an s-au înscris foarte puțini copii din localitățile limitrofe, și nu din cauză că nu li se asigură 

transportul sau că ar fi mai ușor de ajuns, ci pur și simplu pe motiv că oamenii merg spre alte standarde. 

 Din zona Șerbăuțiului au venit foarte puțini la școala profesională, în condițiile în care, începând de 

anul acesta avem cea mai bună dotare cu aparatură, este unic pe zona Moldovei.  

 Domnul primar spune că, poate prin promovarea mai intensă a Colegiului Tehnic, mai ales acum cu 

noile dotări, vom reuși să atragem tinerii să vină la școală în localitatea noastră. 

 Domnul consilier Fercalo Victor-Alin spune că, din 24 de elevi cu media peste 9,00; 18 sau 19 și-au 

depus opțiunile pentru licee din alte localități, după evaluarea națională pentru clasa a VIII-a. 

 Domnul Lavric Orest spune că, ani în urmă, directorul și directorul adjunct al liceului din Siret, 

începeau de foarte timpuriu promovarea instituției, în zonele limitrofe ale orașului pentru anul școlar 

următor. 

 Domnul consilier Fercalo Victor-Alin spune că, și la momentul actual se face același lucru, fiecare 

profesor având arondată o anumită zonă pentru promovarea liceului din Siret. 

Întradevăr, învățământul „de masă” îi avem, cu ei lucrăm, dar învățământul „de elită” nu este (copiii 

buni pleacă la alte licee, mai renumite). 

Doamna consilier local Harasemiuc Liliana-Elena spune că, într-o perioadă liceul din Siret, era destul 

de recunoscut, cu clase de top, dar de vreo doi ani ceva se întâmplă, legat de calitatea învățământului. 

Domnul consilier local Moloce Ștefan întreabă care este procetul celor care reușesc să se angajeze, 

după ce termină profesionala, conform meseriei învățate. 

Domnul consilier Fercalo Victor-Alin spune că dintr-o clasă, aproximativ 4-5 copii ce și-au finalizat 

studiile profesionale, se angajează în unități de profil. 
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Doamna consilier local Harasemiuc Liliana-Elena aduce în discuție subiectul referitor la purtarea 

uniformei școlare de către elevii învățământului gimnazial și liceal din localitate, și dacă ar putea fi 

tranformat în obligativitate. 

     Domnul primar propune ca, în ziua în care va fi următoarea ședință a Consiliului Local (cu o 

oră înainte de ședința ordinară) să aibă loc o întâlnire între domnii consilieri locali ai Consiliului 

Local  și reprezentanții instituțiilor de învățământ din oraș pentru a se discuta, mai în detaliu, 

despre toate aceste aspecte. 

     Domnul primar Popoiu Adrian spune că, pe noua lege a reformei învățământului, se dorește de către 

actualul parlament, împărțirea pe filieră a liceelor mixte. Spre exemplu, liceul nostru care este unul 

teoretic și profesional, să fie transformat în două instituții separate, dinstinctă fiecare în parte, adică 

filiera tehnologică și filiera teoretică. Dacă, până la urmă, trebuie să facem acest lucru, avem cum să 

rezolvăm această problemă, deoarece avem două infrastructuri separate: una la școala profesională și 

una la liceu, dar nu este simplu, deoarece asta înseamnă administrație separată, secretariat separat, etc., 

totul va trebui să fie separat. În plus, profesorii vor trebui să alerge dintr-o parte în alta, va fi o întreagă 

nebunie, dar vom vedea ce se va întâmpla până la urmă.  

     Domnul primar Popoiu Adrian mai spune că, odată cu acest proiect desfășurat la școala profesională, 

intrăm în vizorul Comisiei Europene ca exemplu de bune practici pentru proiectele din regiunea Nord-

Est. Asemenea monitorizări se fac doar în trei localități din România.  

Nu sunt alte discuții sau amendamente la proiectul de hotărâre. 

Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 

Domnul Moloce Ștefan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Domnul Chisilenco Alexandru președintele Comisiei pentru administraţie publică locală, sport şi 

turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

 Domnul Lavric Orest președintele Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 141 

din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 

 Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 

     Se aprobă cu unanimitate de voturi: 13 voturi pentru 

    

    Domnul consilier local Chisilenco Alexandru părăsește sala de ședinte. 

 

    Se trece la punctul 3 al completării ordinii de zi:  Proiect de hotărâre nr. 116/25.08.2022 privind 

rectificarea bugetului local pe anul 2022. 

Domnul preşedinte de şedinţă Lavric Orest, îl invită pe domnul primar să prezinte proiectul de 

hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre. 

Domnul primar Popoiu Adrian prezintă referatul de aprobare a proiectului de hotărâre şi proiectul de 

hotărâre. 

Domnul preşedinte de şedinţă Lavric Orest, îi invită pe cei prezenți la discuții. 

Domnul primar Adrian Popoiu spune că s-au primit banii pentru proiectul „Utilități și mediu”. O parte 

din acești bani au fost plătiți la proiectul menționat anterior și o parte vor fi folosiți pentru plata ratelor 

și dobânzilor la creditul luat de la Trezorerie (unde este folosită cea mai mare parte din sumă). 

Domnul Cîrșmar Cătălin-Teodor directorul executiv al Direcției buget-prognoze, impozite și taxe 

spune că se va modifica puțin Anexa nr. 1. Banii au fost dați pentru trimestrele III și IV, iar acum i s-a 

comunicat că rămâne aceeași sumă, doar că va fi pe trimestrul III.   

Se prezintă raportul compartimentului de specialitate, cu aviz favorabil proiectului de hotărâre. 

Domnul Moloce Ștefan președintele Comisiei pentru urbanism şi administrarea teritoriului prezintă 

avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Doamna Harasemiuc Liliana-Elena președintele Comisiei pentru buget-finanţe prezintă avizul 

comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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Domnul Bighei Robert-Constantin reprezentantul Comisiei pentru administraţie publică locală, sport 

şi turism, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

Domnul Fercalo Victor-Alin președintele Comisiei pentru cultură, culte, sănătate, învăţământ şi 

tineret, prezintă avizul comisiei de specialitate şi avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

 Domnul Lavric Orest președintele Comisiei juridice, prezintă avizul comisiei de specialitate şi 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Avizele Comisiilor de specialitate au fost emise cu respectarea cvorumului prevăzut de lege (art. 141 

din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare). 

 Nu au fost consemnate obiecțiuni sau amendamente. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre, în forma prezentată. 

     Se aprobă cu unanimitate de voturi: 12 voturi pentru 

     

     Domnii consilieri locali Bighei Robert-Constantin și Grosu Ion părăsesc sala de ședințe. 

 

    Se trece la punctul 7 al ordinii de zi  Prezentarea Adresei nr. 65504/02.08.2022 a Camerei de Conturi 

Suceava. 

     Domnul Perlanovschi Paul-Cezar director  general al SC Servicii Comunale Siret SA prezintă Adresa  

nr. 65504/02.08.2022 a Camerei de Conturi Suceava. 

     Se trece la punctul 8 al ordinii de zi  Prezentarea Adresei nr. 65926/02.08.2022 a Camerei de 

Conturi Suceava. 

     Domnul Perlanovschi Paul-Cezar director  general al SC Servicii Comunale Siret SA prezintă Adresa 

nr. 65926/02.08.2022 a Camerei de Conturi Suceava. 

      Se trece la punctul 9 al ordinii de zi  Prezentarea Adresei nr. 14268/7/10/11.08.2022 a Instituției 

Prefectului-Județul  Suceava. 

     Doamna Ștreangă Rodica șef Serviciu Administrație Publică Locală prezintă Adresa  nr. 

14268/7/10/11.08.2022 a Instituției Prefectului-Județul  Suceava. 

     Se trece la punctul 10 al ordinii de zi:  Interpelări, petiții. 

   Doamna consilier local Harasemiuc Liliana-Elena întreabă când vor fi puse niște limitatoare de viteză 

și se va schimbat capacul de la canal pe str. Alexandru cel Bun. 

    Domnul primar Adrian Popoiu spune că se va rezolva problema, în perioada următoare. Poți să pui 

limitatoare de viteză, dar tot cu aceeași viteză se va circula. Întrebarea ar fi, cine a mai verificat, în 

ultimele șase luni, cu ce viteză se circulă de drumul european, în condițiile în care poliția locală este 

prinsă 24/24 h, la acțiunea cu dirijarea tirurile care trebuie să ajungă la vamă.  

     

    Domnul consilier local Moloce Ștefan spune că, de această dată, speră, să fie lăsat să vorbească, 

deoarece data trecută domnul consilier Mateiciuc Constantin-Alin s-a ridicat, influențând și ceilalți 

consilieri locali și astfel întrerupând lucrările ședinței.  

    Domnul consilier local Moloce Ștefan spune să se facă ceva cu cei 12 lei, pe care îi plătește PSD ca 

și chirie lunară pe spațiul pe care îl are închiriat de la primărie, în condițiile în care au avut loc atâtea 

creșteri de prețuri peste tot. 

     Domnul consilier local Moloce Ștefan mai spune că, data trecută, domnul consilier Mateiciuc 

Constantin-Alin l-a înterupt spunând că trebuie să meargă la servici. În acel moment s-a întrebat cine 

este domnul Mateiciuc Constantin-Alin, vreun profesor universitar, dar dumnealui stă acolo pe bani 

publici, că și domnul Bejinariu este plătit tot din bani publici, și a trăit „săracul” toată viața așa ca „o 

căpușă”; și acum domnul Mateiciuc Constantin-Alin face demonstrații că „să plecăm”, ce să „îl 

ascultăm” pe domnul Moloce Ștefan.   Domnul consilier Moloce Ștefan solicită „hârtia” prin care s-au 

votat cei 12 lei pentru chiria spațiului deținut de PSD. Dacă nu se va face acest lucru va face și dumnealui 

„editoriale” pe toate grupurile de socializare, pentru că este purtat pe drumuri din cauza grupului PSD, 

din cauza cinismului de care dau dovadă. 

    Domnul consilier local Lavric Orest spune că, în momentul în care a primit înștiințarea de la ANI, 

dacă ar fi avut un minim de bunăvoință, ar fi putut să afle cine i-a făcut plângerea către ANI, iar în 

momentul în care domnul consilier Mateiciuc Constantin-Alin a întrerupt ședința respectivă era vorba 

despre un subiect de natură personală a domnului consilier Moloce Ștefan, ce nu se putea discuta în 

ședința Consiliului Local.  

    Domnul cosilier local Mateiciuc Constantin-Alin întreabă pe ce criterii s-a pus acea datorie de 12 lei 

la Asociația „Lațcu Vodă” Siret, la toată lumea la fel, pentru că la fiecare apartament există un alt consum 
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de apă. Unii consumă mai mult, alții mai puțin, dar datoria este la toată lumea aceeași sumă. Unele 

persoane, din diferite scări de bloc spun că au avut avarii, deci acolo consumul de apă, automat, apare 

mai mare decât la alte scări de bloc. Sunt cazuri și cazuri, nu este normal ca la toată lumea să fie aceeași 

sumă, normal ar trebui să fie raportată la consumul de apă de la fiecare scară de bloc. 

    Domnul primar Popoiu Adrian spune că, lumea trebuie să știe că există o hotărâre judecătorească 

definitivă și irevocabilă, câștigată de Acet SA și acea datorie trebuie plătită. 

    Domnul cosilier local Mateiciuc Constantin-Alin mai spune că, din ceea ce a înțeles dumnealui, nici 

Sociatatea Acet nu a dat o situație foarte clară, pe fiecare scară de bloc în parte, s-a pus apa pe asociație. 

    Domnul primar Adrian Popoiu spune că este acea hotărâre judecătorească și nu se poate face nimic, 

au câștigat în instanță, iar apa trebuie plătită.  

    Nemaifiind alte discuții, domnul preşedinte de şedinţă, Lavric Orest, declară închise lucrările şedinţei. 

    

       

    Președinte de ședință ,                                                     Secretarul general al Orașului Siret,                                     

          Lavric Orest                                                                                   Ioniță Adrian-Victor  

                                                                                                                                     

                                                                                                                                                                                                                                        

                                                                                                              Întocmit,    

                                                                                                   Carmaciv Lăcrămioara                                                     

                                                                                                


